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An accompaniment to tithes:

Все роги нечестивых сломлю, и вознесутся роги праведника. (Пс.74:11)

"All the horns of the wicked I will also cut off, But the horns of the righteous shall be exalted." (Psalms 75:11).

Человек, чтущий могущество Бога своими средствами, в собрании святых – это человек, соработающий своей верой, с именем Бога «Рог», который в-первую очередь, в имени Бога «Рог» - утверждает и рассматривает себя святыней Господней.

A person who honors the might of God with his means in the assembly of saints – is a person who collaborates his faith with the name of God “Horn” which firstly, in the name of God “Horn” – affirms and views itself as holy unto the Lord.

И, такое состояние человеческого сердца – является свидетельством и утверждением того, что данный человек, взрастил в своём духе могущественную силу Бога, в достоинстве рога праведника.

And this state of the human heart is evidence and affirmation of the fact that this person grew in his spirit the mighty power of God in the dignity of the horn of the righteous.

Именно по наличию рога праведности, обуславливающего могущественную силу Бога, взращенного в нашем духе, в плоде правды, посредством которого будут сломлены роги нечестивых и беззаконных – Бог будет миловать и отличать праведного человека, от человека нечестивого. 

It is thanks to the presence of the horn of righteousness that yields the mighty power of God grown in our spirit into the fruit of righteousness through which the horns of the wicked and lawless will be broken – that God will have mercy and distinguish a righteous person from a wicked person.

Чтобы, таким образом, показать разницу между превосходящей силой рога служащих Богу, и между силой рога, не служащих Богу.

So that in this manner, He could show the difference between the superior power of the horn of those that serve God, and the power of the horn of those that don’t serve God.

И они будут Моими, говорит Господь Саваоф, собственностью Моею в тот день, который Я соделаю, и буду миловать их, как милует человек сына своего, служащего ему. И тогда снова увидите различие между праведником и нечестивым, между служащим Богу и не служащим Ему (Мал.3:8-18).

"They shall be Mine," says the Lord of hosts, "On the day that I make them My jewels. And I will spare them As a man spares his own son who serves him." Then you shall again discern Between the righteous and the wicked, Between one who serves God And one who does not serve Him. (Malachi 3:8-18).
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